
Sprawozdanie z międzysesyjnej działalności  

Komisji Oświaty, Sportu i Zdrowia 

 

 W dniu 17 listopada 2022 r. odbyło się posiedzenie Komisji. W zebraniu 

uczestniczyli: Burmistrz Nidzicy Jacek Kosmala, Dyrektor CUW Joanna Dobroń, Prezes 

Zarządu Oddziału ZNP w Nidzicy p. Marcin Pszczółkowski, dyrektorzy placówek 

oświatowych oraz wszyscy członkowie komisji. 

 W punkcie pierwszym omawiane były losy absolwentów gminnych szkół 

podstawowych, wyniki egzaminów uczniów klas VIII. Zapoznano się z informacją o stanie 

oświaty w 2021 roku.  

 Kolejnym punktem były sprawy bieżące, w tym: 

- potrzeby remontowe w placówkach oświatowych; 

- organizacja zawodów sportowych w SP Rączki; 

- realizacja zajęć lekcyjnych w-f; 

- wniosek Wspólnoty Mieszkaniowej z ul. Krzywej; 

- pismo w sprawie budowy farmy fotowoltaicznej w Łynie; 

- informacja ze spotkania z działaczami sekcji kolarskiej. 

 Następnie komisja analizowała projekt budżetu gminy na 2023 rok. Większością 

głosów 5- za, 2 – wstrzymujących się, komisja pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu.  

 Następnym punktem była analiza materiałów sesyjnych. Wszystkie projekty uchwał 

zostały pozytywnie zaopiniowane. Zgłoszono zapytanie dlaczego nie zostały zbyte 

wyeksploatowane samochody z MOSiR. Wymaga to natychmiastowego działania.  

 

 

 Przewodniczący Komisji Oświaty, 

             Sportu i Zdrowia 
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